
Hva oppleves som den største utfordringer for 

ditt lokallag når det gjelder å verve/beholde 

Hva trenger ditt lokallag fra PEFs sentralstyre 

og/eller administrasjon? Har du andre kommentarer/innspill?

Manglende betalingsløsninger, tungvint å registrere 

nye medlemmer, om det i heletatt fungerer.  PEF er 

også er "usynlig" organisasjon da sykdommene gjerne 

ikke er dødelig. Men det bør legges opp mer til 

informasjonskampanjer. Kanskje få større fokus på hud 

og barn da mange med atopisk eksem heller blir 

registrert i Astma og allergifobundet i stedet for pef.. 

Bedre betalingsløsninger som vipps, og eller 

efaktura/avtalegiro. Jeg vil anta at vi mister mange 

medlemmer hver år som ikke har betalt kontigenten. 

Tilbakemeldinger vi får fra mange er at de ikke har fått 

faktura.. Samt at det gjerne utredes muligheten til en 

ny medlemskategori, for eksempel kalt nettmedlem,  

hvor de kun får informasjon på nett og fordelen. Uten 

Hud og Helse. Prises som et hustandsmedlem.  Det er 

betydelig enklere å få inn nye medlemmer på en litt 

lavere pris, da mange av tilbakemeldingene jeg har fått 

er at det er for dyrt med 415kr på en gang da de bruker 

tusenvis av kroner på kremer eller plaster. En ny 

medlemskategori bør utredes snarlig og fremmes for 

representantskapet i september. 

Både lokal og fylkeslag, samt sentralstyre og 

administrasjon må jobbe sammen for å løse problemet 

da det ikke kan løses av sentralstyre og andminstrasjon. 

Mange lokallag føler at de ikke blir hørt i undersøkelser 

som dette etter mange år med mangelfull oppfølging 

av undersøkelser. Ofte blir ikke ting gjort eller 

tilbakemelding gitt. Noen ganger er det konkudert, 

men ikke informert. Noe som senker viljen fra grasrota 

til å delta i debatten om hvordan vi kan redde og 

gjennoppbygge pef. Tillitten til sentralstyret har vært 

lav over mange år i lokal og fylkeslag i møre og romsdal, 

men vi må jobbe sammen for å løse denne utfordingen. 

Heldigvis har vi fått en fantastisk kontaktperson inn til 

sentralstyret som bidrar til å bygge tillitt.   

x

Hudportalen er for kronglete å finne fram i for 

tillitsvalgte. Dette bør gjøres enda enklere, feks å finne 

vedtekter og annet som ett styre bør jobbe etter i 

foreningen bør være en enkel link å trykke på, 

istedenfor å må lete gjennom flere punkter på 

hjemmesiden

Reise rundt til skole/vidergående i samarbeid med Pef 

Ung for å informere ungdommer om hudsykdommer. 

Gjøre Pef kjent gjennom sosiale medier og 

brukermedvirkning. Billigere medlemskontigent 

generellt i en periode. Jobbe enda bedre politisk rundt 

behandlingsreiser og fotpleie. 

For å beholde medlemmer er det viktig å ha kontakt 

med medlemmene, informere om medlemsmøter og 

aktiviteter. Vi bør bli flinkere til å dele det PEF sentralt 

legger ut på facebook. 

Når nye medlemmer meldes inn i PEF Telemark hadde 

det vært fint om vi fikk beskjed umiddelbart, da kan vi 

ta kontakt og ønske vedkommende velkommen til PEF 

Telemark og informere om våre aktiviteter.

Vi har forfattet et velkomstbrev til nye medlemmer, 

men ar avhengig av å få beskjed fra forbundet når nye 

medlemmer meldes inn. Som vedlegg til 

velkomstbrevet vil vi sende med terminliste og 

årsberetning fra foregående år slik at nye medlemmer 

ser at vi er en aktiv forening med mange aktiviteter. 

Det er viktig at lokallagene har kontakt med 

medlemmene og informerer fortløpende om møter, 

å vite hva medlemmene har behov for av info/arr Lite 

tilbakemeldinger Gjerne deltagelse på ett åpent temamøte

Viktig å være synlig i lokalaviser, facebook og gjerne 

med bistand om temaer



Hva oppleves som den største utfordringer for 

ditt lokallag når det gjelder å verve/beholde 

medlemmer?

Hva trenger ditt lokallag fra PEFs sentralstyre 

og/eller administrasjon? Har du andre kommentarer/innspill?

Verve yngre personer. 

Ønsker forslag fra sentralstyre hvordan vi skal verve 

nye yngre medlemmer og best beholde de gamle.le.

Pef må ikke øke kontingenten for det er en vanskelign 

tid for mange økonomisk. Det kan godt være årsaken til 

at medlemmer har forsvunnet.

Klarer ikke å få noen til å ha innlegg på 

medlemsmøter/fagdager. Har tatt kontakt hudlege, 

revmatolog, hudsykepleier, farmasøyt. Ingen hadde 

anledning å stille . Vi har hatt medlemsmøter med 

aktuelle tema og hvor ikje nesten noen har møtt. Jeg 

har sendt brev, mail og hatt annonse uten at det har 

blitt noen suksess. Jeg vet ikke…

Vanskelig med å ha et styre, ingen som kan ta over 

verv.

Lett tilgang til medlemslister og muligheten til å sende 

medlemmene sms eller mail - UTEN at det skal gå 

gjennom PEF sentralt. DET å  kunne gå inn i systemet 

SJØL og se om medlemmet har betalt eller ikke og i 

tilfelle ikke gjøre en henvendelse enten pr. tlf. eller mail 

i etterkant. DET har jeg god tro på  ( har gjort det etter 

at jeg fikk listene fra PEF Norge) , for da får en samtidig 

en GOD samtale med medlemmet og kan gi masse 

annen informasjon + samtidig spørre medlemmet om 

HVA ønsker du  av ditt fylkeslag/lokallag.   

Synes dere PEF Norge byr på seg sjøl - MASSE - så det 

er nok heller lokallagene/fylkeslagene som ikke har 

engasjemet

Må "kreve" mer fra lokallagene/lokallagsledere hvor 

det år, etter år ikke er aktiviteter i foreningen, ikke 

styremøter , ikke handlingsplaner eller annet. DA er det 

ikke liv lage. Det eneste som skjer av aktiviteter er 

utdeling av honorar ( til kassa er tom...) Det kan heller 

ikke være slik at en person i lokallagsstyret kan ha flere 

verv , eksempelvis leder og sekretær og det bør heller 

ikke gis disp for at utflyttede personer kan være i et 

styre i andre enden av Norge "for at hvis ikke må vi 

legge ned."

Det blir generelt stadig vanskeligere og få kontakt med 

folk. Det gjelder ikke bare vår organisasjon. Jeg tror at 

når nesten alt skal foregå digitalt blir det slik. 

Det er vanskelig og si hva det skulle være, men det 

hadde nok ikke skadet med mer menneskelig kontakt. 

Data er ekstremt kjedelig og usikkert.

Frivilligheten lovprises av alle, men festtaler holder ikke 

lenger. Jeg frykter motivasjonen dør sakte men sikkert 

og det er jo veldig trist. At det ble forbudt med lokal 

lysbehandling var heller ikke positivt.



Hva oppleves som den største utfordringer for 

ditt lokallag når det gjelder å verve/beholde 

medlemmer?

Hva trenger ditt lokallag fra PEFs sentralstyre 

og/eller administrasjon? Har du andre kommentarer/innspill?

Vi sliter mye med å bare ha nok folk til styret, 

tillitsvalgte sitter et år eller to til fordi ingen andre 

kan/vil ta over vervet. Jeg tror den største utfordringen 

er å få unge involvert, hvordan skal man få de som er 

under 25 til å se nytten av å være medlem. Det er svært 

høyt aldersgjennomsnitt på styrene rundt omkring, og 

det er nok der utfordringa ligger. Yngre styrer vil 

tiltrekke seg yngre mennesker.

Materiell som appellerer bedre når man står på stand. 

VIS hvem vi representerer med bilder av utbrudd, 

animerte bilder er ikke godt nok, det må være 

gjenkjennbart. I tillegg tror jeg det å nå ut til elever på 

ungdomsskole og vgs. ville vært en ide, og da kunne 

administrasjonen kommet med forslag på hvordan det 

kan gjøres.

Prøv å få inn flere med hudsykdommer i ungdomsråd 

og brukerutvalg i helseplattformene. Og når 

medlemsnummer sendes ut bør også oversikt over 

medlemsforskjell basert på oppgitt diagnose sendes ut.


